
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Rápolt Község Önkormányzat
Képviselő-testeülete Képviselő-testülete

ÖKÖRITÓFÜLÖS – RÁPOLT

  Száma: 262-4/2012/ált          

Ököritófülpös Nagyközség  és Rápolt Község Önkormányzatának 2012. február 13-án tartott 
együttes NYÍLT ülésének:

Ököritófülpös

a./ Jegyzőkönyve: 30 -37-ig
b./ Tárgysorozata: 1-től -7-ig
c./ Határozatai: 6-tól -11-ig
d./ Rendeletei: -

Rápolt

a./ Jegyzőkönyve: 12-től -19-ig
b./ Tárgysorozata:1-től - 7-ig
c./ Határozatai: 5-től -10-ig
d./ Rendeletei: -

Tárgyalásra 
/nyílt ülésen/

1./  Előterjesztés a körjegyző megbízásáról szóló 1/2012/I.10./ KT. határozat módosítása.
     Előadó: Szabó Béla gesztor Önkormányzat polgármestere

2./ Beszámoló a Körjegyzőség 2011. évi tevékenységéről.
     Előadó: Dr. Tóth Gábor mb. körjegyző

3./ Előterjesztés a Körjegyzőség költségvetésének elfogadására.
     Előadó: Szabó Béla gesztor Önkormányzat polgármestere

4./ Előterjesztés a közösen fenntartott intézmények költségvetésének megtárgyalására.
     Előadó: Szabó Béla gesztor Önkormányzat polgármestere

5./ Előterjesztés a Körjegyzőség SZMSZ elfogadására.



     Előadó: Dr. Tóth Gábor mb. körjegyző

6./ Előterjesztés az óvoda vonatkozásában a maximális csoport létszámtól való eltérés 
     engedélyezésére.
     Előadó: Szabó Béla gesztor Önkormányzat polgármestere

7./ Egyebek

    

Ököritófülpös, 2012. február 13

/: Szabó Béla :/             /: Petri István :/
   polgármester    polgármester

/: Dr.Tóth Gábor :/
mb. körjegyző
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JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének és Rápolt Község Önkormányzat 
képviselő-testületének 2012. február 13.-án tartott NYÍLT ülésén

Az ülés helye: Ököritófülpös  Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme 

Jelen vannak Ököritófülpös Nagyközség részéről:

Szabó Béla polgármester
Tarcali Gyuláné
Kukucskáné Laboncz Márta
Kajus László
Mezőssy Gyöngyi

Rápolt Község részéről:

Petri István polgármester
Móricz Ferenc
Szilveszter Gábor
Kaszonyi József
Kiss Zoltán

Meghívottként megjelent:: Dr. Tóth Gábor jegyző

Szabó Béla polgármester köszönti a megjelenteket, külön tisztelettel köszönti Rápolt 
Képviselő-testületét  Petri István polgármester úr vezetésével. 
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mivel 7 fő testületi tagból 5 fő jelen 
van.

Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek-e, vagy más javaslat van-e? Kéri, hogy kézfenntartással szavazzanak.

Ököritófülpös Képviselő-testülete 5 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi 
pontokat elfogadta.

Petri István polgármester köszönti Ököritófülpös képviselő-testületét, polgármester urat, 
jegyző urat,  és Szécsi  Csaba munkatársat. 
Megállapítja, hogy  Rápolt képviselő-testület határozatképes, mivel 5 fő testületi tagból 5 fő 
jelen van.

Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek-e, ha igen kérem, hogy kézfenntartással szavazzanak.
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Rápolt  Község képviselő-testülete  5 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi 
pontokat elfogadta.

1./ Napirendi pont

Előterjesztés a körjegyző megbízásáról szóló 1/2012/I.10./ KT. határozat módosítására.

Szabó  Béla polgármester:  A  körjegyző megbízásáról  az együttes testületi ülésen 
döntöttünk, ezt a Kormányhivatal nem fogadta el, csak kinevezett jegyzőként végezheti a 
munkáját. Ez a lényegen nem változtat, ez csak formaság. Ki kell nevezni az elmúlt 2 
hónapra, marad még  2 hét.  Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés?

Mezőssy Gyöngyi: Két hét múlva újra ki kell nevezni?

Szabó Béla polgármester:  Nem ez most február 29-ig szólna, tehát visszamenőleg.

Mezőssy Gyöngyi: Utána mi lesz?

Szabó Béla polgármester: Utána az lesz, hogy a körjegyző úrnak lejár a mandátuma 29-ével, 
és utána Csabát bíznánk meg a jegyzői  feladatok ellátásával arra az időszakra, amíg jegyzőt 
nem találunk. Azt javasolta a Kormányhivatal, hogy erre a 2 hónapra  február 29-ig  a 
körjegyző urat kinevezéssel bízzuk meg, onnan kezdve egy helyi dolgozóval vigyük tovább. 
Ez 6 hónapig lehetséges a törvény szerint. Ezután ki kell írni a  körjegyzői  pályázatot, mert a 
körjegyzői pénz elvész. A szerint próbálunk cselekedni, ahogyan a Kormányhivatal javasolta. 
Most 2 hónapra kinevezzük a körjegyző urat, és onnantól megbíznánk Csabát a körjegyzői 
feladatok ellátásával, és valamikor meghirdetnénk a körjegyzői álláshelyet.
 
Petri István polgármester: Valóban 6 hónapig lehet kinevezés nélkül, addig jár a normatíva. 
Annak idején 2-szer is a Közig. Hivatal felé ment ez, hogy körjegyzőség. A testülettel 
tárgyaltuk ezt, elvileg érvényben van egy jogszabály még mindig, ami nem zárja ki a 
körjegyzőség létrehozatalát, hiába Nagyközség a Nagyközség. Ezen akkor is vitatkoztunk a 
Közig. Hivatallal, és utána rábólintottak, hogy rendben van. 

Szabó  Béla polgármester: Nem bólintottak rá, mert kaptatok 2009-ben egy olyan 
közigazgatási állásfoglalást a Közigazgatási Hivataltól, hogy nem javasolják. Ti a Közig. 
Hivatal ellenjavaslata ellenére megszavaztattátok az akkori együttes testületi ülésen. Ebbe ne 
menjünk bele, mert én tudom, hogy így volt.

Petri István polgármester:  Van egy ilyen törvény, amit Gabi nézett. Ezt a kérdést mi már 
párszor körbejártuk. Most a megoldást kell keressük, mivel a Kormányhivatal ezt hagyta jóvá, 
hogy így  törvénysértő. Ezt  elfogadjuk, tehát ez így van akkor.

Mezőssy Gyöngyi: Mi már erről a Nagyközségi dologról  beszéltünk a polgármester úrral. 
Mikor még Ildikó volt ő is mondta, tulajdonképpen lehet, mivel már 2000 fő alatt vagyunk 
már nem nagyközség, tehát ez csak formális jellegű. Volt róla szó.

Szabó Béla polgármester: Igen, de ahhoz, hogy a névváltoztatást megcsináljuk, rengeteg 
egyéb mindent meg kellene csinálni. Olyan sok időbe telne, hogy évvégére érnénk oda 
valószínű. Addigra meg teljesen új dolgokat kell csinálni.
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Dr. Tóth Gábor : Csak néhány gondolatot szeretnék a Nagyközségi címmel kapcsolatosan. 
Nagyközségi címet jelen pillanatban azok a községek nyerhetik el, akik az 5000 fő 
lélekszámot meghaladják. Ez csak egy irányba működik a Nagyközségi cím megszerzése, 
visszafelé nem. Annak idején közös tanács volt Ököritó központtal.  Így van egy 
önkormányzati törvény végén egy rendelkezés, hogy használhatják ezt a Nagyközségi címet 
ezek a települések. Semmilyen olyan utalás nincsen erre, hogy erről valamilyen úton módon 
le lehetne mondani. Itt van a Közig. Hivatalnak az az állásfoglalása, amiben azt írja, hogy 
meg lett küldve a körjegyzőségi okirat a Kormányhivatalba, hogy erre adjanak egy 
állásfoglalást. Azt írja: „A hozzám megküldött határozat-tervezet Ököritófülpös-Rápolt 
körjegyzőség alapító okirata” az államháztartási törvény idézett előírásnak nem felel meg. 
Mondhatunk bármit, meg a Nagyközségi cím is, az nem  úgy van, hogy megszűnik, ahhoz 
valamilyen jogcselekménynek kellene történnie, hogy az megszűnjön. De jelen pillanatban 
ehhez ragaszkodik a Közig. Hivatal, hogy nagyközségnél a körjegyzőségi feladatokat a 
Polgármesteri Hivatal bevonásával látja el a jegyző. Ez lenne az egyik. A másik az, hogy 
mivel ez állásfoglalást igénylő személyi ügy, szeretném bejelenti, hogy a nyilvános testületi 
üléshez hozzájárulok. A kinevezésnek egy feltétele a köztisztviselői eskütétel. Tehát ezt majd 
el kell mondanom.

Szilveszter Gábor: Külön kell itt választani a nagyközségi címet a körjegyzőségtől. A kettő az 
nem kötelező. Tehát nem kötelező nagyközségnek lenni, aki a székhely. Ez az egyik. A másik 
szó szerint felolvasom, hogy ne legyen ebből vita. Az önkormányzati törvény 104 § /3/ bek 
még most is él, hatályos. „A közös tanács székhelyének képviselő-testülete nem tagadhatja 
meg, hogy település körjegyzőség székhelye legyen”. Itt a törvény, kötelező. Tehát 
Ököritófülpös nem dönthet, ha Rápolt akar, akkor itt fog maradni, mint körjegyzőségi tag, 
amíg ezt a paragrafust ebből a jogszabályból  nem törlik. A harmadik pedig  úgy veszem 
észre, hogy túlságosan nagy jelentőséget tanúsítunk itt . A mi döntéseinket csak a bíróság 
bírálhatja felül, ez is benne van az önkormányzati  törvényben, jelenleg is hatályos. Többször 
is elmondtam korábban, hogy túlságosan nagy jelentőséget tanúsítunk mi itt. Mi csak akkor 
tudunk törvényesen működni, én azt kérem, ahogy a jogszabályban konkrétan le van írva, és 
az hatályos, mindegy, hogy ki mit mond,  nekünk figyelembe kell venni, de nem köt.

Szabó Béla polgármester: Én megkérdezem, hogy van-e még hozzászólás?

Dr. Tóth Gábor: Való igaz, nem tagadhatja meg a körjegyzőséghez csatlakozását, viszont azt 
a rendelkezést ez konkretizálja, amit felolvasok, tehát az ötv. 38.§. /3/ bek., mert folytatódik 
az a gondolatsor amit elkezdett, hogy nem tagadhatja meg a körjegyzőséghez való 
csatlakozást, és innen az a gondolatsor következik hogy „ Ha a körjegyzőség székhelye 
nagyközség vagy város, a körjegyzői feladatokat a nagyközség városi jegyző a polgármesteri 
hivatal bevonásával látja el”. Ez a kettő egybe tartozik. Ez első az amit mondott, a második 
pedig ez. És nyilván amit Ön mondott, annak ez a konkretizálása.

Szilveszter Gábor: Rendbe van ez nem volt kérdés. Soha nem akartuk, hogy Rápolton legyen 
a központ. 

Petri István polgármester: Lényeg az, hogy ez így jól van.

Szabó Béla polgármester: Szavazásra bocsátanám az első napirendi pontot, ami arról szól, 
hogy a jegyző úr megbízását kinevezésre változtassuk át.
Ököritófülpös képviselő-testületét kérdezem, hogy aki  az első napirendi ponttal egyetért, 
kézfenntartással szavazzon.
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Ököritófülpös Képviselő-testülete az első napirendi pontot 5 igen szavazattal elfogadta.

Petri István polgármester: Megkérdezem a Rápolt-i testületet amennyiben az első napirendi 
ponttal egyetért kézfenntartással szavazzon. 

Rápolt Képviselő-testülete az első napirendi pontot 5 igen szavazattal elfogadta.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
6/2012(II.13.) határozata

Rápolt Község Önkormányzat Képviselő-testületének
5/2012.(II.13.) határozata

Ököritófülpös-Rápolt Körjegyzőség körjegyzői feladatokra megbízás adásáról.
Képviselő-testület:

Ököritófülpös-Rápolt Körjegyzőség körjegyzői feladatokra megbízás adásáról szóló 
1/2012(I.10.) határozata rendelkező része helyébe az alábbiak lépnek:

„1./ Megbízza dr. Tóth Gábort Tyukod Nagyközség jegyzőjét Ököritófülpös-Rápolt 
Körjegyzőség körjegyzői feladatok ellátásával 2012. január-február hónapra.

2./ Juttatását bruttó havi 165.000.-Ft-ban / azaz: egyszázhatvan-ötezer forintban/ határozza 
meg.

3./ Felhatalmazást ad Szabó Béla polgármesternek és Petri István polgármesternek a 
kinevezés és a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. Törvény 21.§. (5) 
bekezdése szerinti megállapodás aláírására.”

Dr. Tóth Gábor letette az esküt.

2./ Napirendi pont

Beszámoló a körjegyzőség 2011. évi tevékenységéről.

Szabó Béla polgármester : Az előterjesztés kiment mindenki elolvashatta. Erről Dr. Tóth 
Gábor nem tud beszélni, mivel ő ebben az időszakban nem volt itt, ez csak formaság. Ha 
valakinek kérdése van tegye fel. Van-e ezzel kapcsolatosan kérdés? Amennyiben nincs, akkor 
szavazásra bocsátom. Aki a második napirendi ponttal egyetért, az kézfenntartással 
szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete a második napirendi pontot 5 igen szavazattal 
elfogadta.

Petri István polgármester megkérdezi a képviselő-testületet, hogy aki  a második napirendi 
ponttal egyetért, kézfenntartással szavazzon.
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Rápolt község Képviselő-testülete a második napirendi pontot 5 igen szavazattal elfogadta.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
7/2012(II.13.) határozata

Rápolt Község Önkormányzat Képviselő-testületének
6/2012.(II.13.) határozata

Ököritófülpös-Rápolt Községek a körjegyzőség 2011. évi tevékenységéről szóló beszámolót a 
jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal  elfogadta. 

3./ Napirendi pont

Előterjesztés a Körjegyzőség költségvetésének elfogadására.

Szabó  Béla polgármester: A harmadik napirendi pont a Körjegyzőség költségvetésének 
elfogadásáról szól. Én magam részéről nem javasolom az elfogadását. Több szempontból 
sem. Az egyik szempont az ÖNHIKIS rendelet majd  csak február 29-én fog megjelenni. Ha 
ezt most elfogadjuk, akkor módosítani kellene. Tehát felesleges megszavazni. A végleges 
költségvetés pedig március 12-ig  kell elfogadni. Tehát az ÖNHIKI-s rendelet megjelenése 
után kell nekünk egy jó költségvetést csinálni, és azt kell majd elfogadni. Én ezt nem 
javasolom elfogadásra. Ha ezzel kapcsolatosan van kérdés, akkor tegyétek fel. Egyébként ha 
valakinek van javaslata a költségvetéssel kapcsolatosan azt megteheti a következő 
időszakban. Van-e ezzel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás.
Amennyiben nincs, akkor ezt így terjeszteném be,hogy nem javasolom elfogadásra. Akkor 
ezt kérem megszavazni. Amennyiben egyetértettek, hogy ne fogadjuk el a harmadik napirendi 
pontot, amely a Körjegyzőség költségvetésének elfogadására irányul, akkor kérem 
kézfenntartással szavazzatok.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot.

Petri István polgármester kéri a képviselő-testületet, hogy a harmadik napirendi pontot ne 
fogadják el, még bármi történhet, változhat, ne hogy kimaradjon az ÖNHIKI-ből 
Ököritófülpös. Aki ezzel egyetért kézfenntartással szavazzon.

Rápolt Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének

8/2012(II.13.) határozata

Rápolt Község Önkormányzat Képviselő-testületének
7/2012.(II.13.) határozata

Ököritófülpös-Rápolt Községek a körjegyzőség költségvetésének elfogadásáról szóló 
előterjesztést a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal  nem fogadta el.
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4./ Napirendi pont

Előterjesztés a közösen fenntartott intézmények költségvetésének megtárgyalására.

Szabó Béla polgármester: A negyedik napirendi pontot szintén nem javasolom elfogadásra. 
Ez az idősek klubja, és általános iskola költségvetése. Ezek közösen fenntartott intézmények. 
Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés?
Ha nincs, akkor szavazásra bocsátom a negyedik napirendi pontot, ami  arról szól, hogy a 
közösen fenntartott intézmények költségvetését ne fogadjuk el. Aki ezzel egyetért, kérem 
kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete a 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot. 

Petri István polgármester szintén javasolom hogy a negyedik napirendi pontot ne fogadjuk el. 
Aki ezzel egyetért kérem kézfenntartással szavazzon.

Rápolt Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal  meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
9/2012(II.13.) határozata

Rápolt Község Önkormányzat Képviselő-testületének
8/2012.(II.13.) határozata

Ököritófülpös-Rápolt Községek a közösen fenntartott intézmények költségvetésének 
megtárgyalásáról  szóló előterjesztést a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal  nem 
fogadta el. 

 5./ Napirendi pont

Előterjesztés a Körjegyzőség SZMSZ elfogadására.

Szabó Béla polgármester:  Az ötödik napirendi pont következik, ami a Körjegyzőség SZMSZ 
elfogadására irányuló előterjesztés, amit Dr. Tóth Gábor körjegyző úr fog előterjeszteni.

Dr. Tóth Gábor:    A Körjegyzőségi SZMSZ elkészítésének jelen pillanatban  legfontosabb 
oka  az, hogy amikor nekem az itteni határozott időre szóló kinevezésem lejár, itt is a 
körjegyzői feladatok akadálytalanul mehessenek tovább. És ebben az SZMSZ-ben rögzítésre 
került, hogy a körjegyző távolléte, akadályoztatása esetén, milyen helyettesítési rend szerint 
fog működni a körjegyzőség. A Körjegyzőt távolléte, akadályoztatása esetén Szécsi Csaba 
köztisztviselő fogja helyettesíteni. Szécsi Csaba távolléte, akadályoztatása esetén Veres Attila 
köztisztviselő helyettesíti. A többi az a körjegyzőségnek alapadatait tartalmazza, működésre 
vonatkozó legfontosabb szabályokat, ügyfélfogadásra való szabályokat, polgármester, 
körjegyzőségre feladatokra vonatkozó legfontosabb szabályokat. Belső szervezeti felépítést, a 
működési szabályokat, az eddigi gyakorlatnak megfelelően. Én azt kérem a képviselő-
testületektől, hogy ezt  a Szervezeti Működési Szabályzatot hagyják jóvá. Köszönöm szépen.
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Szabó  Béla polgármester: Köszönjük szépen. Megkérdezem Ököritófülpös testületét, hogy 
hozzászólás, javaslat van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan. Amennyiben nincs szavazásra 
bocsátom az ötödik napirendi pontot. Aki egyetért az SZMSZ módosításával azt kérem 
kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete 5 igen szavazattal  meghozta az alábbi 
határozatot.

Petri István polgármester megkérdezi, hogy van-e hozzászólás. Én javasolom az elfogadását. 
Aki egyetért kézfenntartással szavazzon.

Rápolt Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

 
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének

10/2012(II.13.) határozata

Rápolt Község Önkormányzat Képviselő-testületének
9/2012.(II.13.) határozata

Ököritófülpös-Rápolt Községek a Körjegyzőség SZMSZ elfogadásáról szóló előterjesztést a 
jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal elfogadta. 

6./ Napirendi pont

Előterjesztés az óvoda vonatkozásában a maximális csoport létszámtól való  eltérés 
engedélyezésére

Szabó Béla polgármester: A hatodik napirendi pont arról szól, hogy 75 fővel van 
engedélyezve az óvodai létszám. Ettől el lehet térni. Javasolnám, hogy 90 főre emeljük fel, 
mert most is több mint 80  fővel működik, és még további gyerekek várhatóak az óvodába. 
Amennyiben , nem fogadjuk őket, akkor nem ide fognak járni valószínű  iskolába se. Tehát 
mindenképpen javasolom, hogy emeljük fel legalább 90 főre az óvodai működési létszámot. 
Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, megkérdezi, hogy 
egyetértenek-e a javaslattal, ha igen,  akkor kézfenntartással szavazzanak.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot.

Petri István polgármester megkéri  a testületi tagokat, hogy amennyiben egyetértenek a 
javaslattal kézfenntartással szavazzanak.

Rápolt Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
11/2012(II.13.) határozata

Rápolt Község Önkormányzat Képviselő-testületének
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10/2012.(II.13.) határozata

Ököritófülpös-Rápolt  Községek Körjegyzőségének a 2011/2012-es óvodai nevelési,  iskolai 
oktatási év előkészítése tárgyában
A Képviselő-testület

1./  A közoktatásról  szóló 1993. évi LXXIX. törvény (Közokt.  tv.)  102. § (2) bekezdés c) 
pontjában meghatározott jogkörében:

1.1./  A  2011/2012-es  óvodai  nevelési  évben,  a  Napközi  Otthonos  Óvodában  az  óvodai 
csoportokra  meghatározott  maximális  létszámtól  az  alábbiakban  részletezett  módon  és 
mértékben az óvodai csoportok maximális létszámának túllépését (a Közokt. tv. 102. § (2) 
bekezdés c) pontja és 3. számú mellékletének II/7-8. pontja alapján), engedélyezi:

1.1.1. (kis) csoport maximális csoportlétszám
25 fő + 5 fő (2012.02.15.-től)
1.1.2. (középső) csoport maximális csoportlétszám
25 fő + 5 fő (2012.02.15.-től)
1.1.3. (nagy) csoport maximális csoportlétszám
25 fő + 5 fő (2012.02.15.-től)

Felelős: Szabó Dániel mb. igazgató
   Veres Attiláné óvodavezető

Határidő: folyamatos

Ököritófülpös, 2012. 02. ………… …..

Szabó Béla s.k. Dr. Tóth Gábor s.k.
polgármester mb. jegyző 

Szabó Béla polgármester megköszöni az együttes testületi ülésen résztvevők   megjelenését az 
ülést bezárta. 

K.m.f.

/: Szabó Béla :/ /: Petri  István :/
   polgármester     polgármester

/: dr. Tóth Gábor :/
mb. körjegyző
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